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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Palkovics László innovációs és technológiai miniszterhez
,,Körmendi elkerülő: hogyan, mikor, mennyiből?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismert, 2018 márciusában rakták le annak a beruházásnak az alapkövét, amely alapján épül az
M8-as Körmend-Rábafüzes autóút, és amely az osztrák határig vezethet cl. Ezzel kapcsolatban az
LMP különböző állampolgári megkereséseket kapott, és mint a párt országgyűlési képviselője
egyértelműsíteni szándékozom a helyzetet.

Kérem, szíveskedjen válaszolni, hogy a fent említett beruházás jelenleg milyen szakaszban van,
mikorra várható annak végleges átadása. Továbbá kérem szíves tájékoztatását, hogy a beruházás
mennyivel fog többe kerülni, mint az eredetileg tervezett beruházási összeg.

Válaszát előre is köszönöm.

Budapest, 2018. augusztus 27.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)


